
Consell Escolar del dimarts, 21 de febrer de 2023, 16.45 h.

Assistents
Directora Míriam Martínez Flores
Cap d’estudis Roser Roselló Amill
Secretària Savitri Pàmies Gutiérrez
Representant de l’AMPA Maria Dolors Lozano Rubio
Representant de mares i pares Marta Fontanals Torroja
Representant de mares i pares Montserrat Granados Salvadó
Representant de mares i pares Myriam Mestres Oliva
Representant del PAS Francina Muntas Ollé
Representant del professorat Elena Pedrocchi Rius
Representant del professorat Xavier Solé Figueras
Representant del professorat Juan Carlos Muñoz González
Representant de l’alumnat Cèlia Fernández Miranda

Absents
Àngela Guxens Amorós (representant del professorat), David Serra Siuró (representant
del professorat), Marta de Lucas Torrell (Representant de l’Ajuntament), Mariona
Figueras Senan (representant de l’alumnat).

Ordre del dia
1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta del Consell Escolar del 8 de novembre de 2022
2. Liquidació de l'exercici econòmic del 2022
3. Aprovació del pressupost del 2023
4. Proposta de participació: comunicació
5. Precs i preguntes

Contingut i acords
1. Queda aprovada l’acta del Consell Escolar del dia 8 de novembre de 2022 després de
fer-ne la lectura i restant pendent d’assignar els membres definitius de les comissions.
Es dóna la benvinguda a la Myriam Mestres Oliva i a la Cèlia Fernández Miranda com a
noves membres del Consell Escolar.
2. Sense objeccions, s’aprova la liquidació de l’exercici econòmic del 2022 per part de
totes les persones assistents, restant a l’espera que validi el tancament el Departament
d’Educació.
3. Es presenta el pressupost del 2023 i s’aprova per unanimitat després d’acordar que es
creïn 6 subpartides, una referent a cada curs acadèmic, a la partida «Altres despeses de
sortida» amb la finalitat de comparar de manera més visual i directa les despeses
associades a cada curs en concepte de sortides.



4. La directora del centre pregunta als diferents assistents si troben que hi ha una bona
comunicació entre tota la comunitat educativa i si la plataforma iEduca i l’aplicació TokApp
són una eina de comunicació, essent la resposta positiva i quedant pendent preguntar
cada representant del Consell Escolar als seus companys/es possibles millores de
comunicació i/o participació.

5. Precs i preguntes
* Referent a la potència contractada, a l’institut tenim 44 kW en tots els períodes tarifaris.
En cap mes s’observa que la potència demandada pel centre sigui més gran que la
potència contractada. Tot i així, encara que sobrepasséssim els kW contractats, no es
tallaria la corrent elèctrica, només hi hauria un sobrecost en la factura elèctrica. El centre
disposa d’un maxímetre i no d’un ICP (com es disposa en els habitatges) que és el que
talla la corrent elèctrica si es sobrepassa la potència contractada.
* La Montse Granados informa que l’alumnat de 2n ESO s’està perdent sortides per
manca de participació, fet que ja va passar el curs passat i també durant l’etapa de
primària. S’acorda parlar amb l’equip docent de 2n ESO i, en especial, els tutors i tutores,
per tal d’esbrinar el motiu de la poca participació en aquest nivell i buscar com es pot
augmentar aquesta.
*S’acorda realitzar el proper Consell Escolar el 18 d’abril del 2023 a les 16:30h.

Després de tractar els temes anteriors, finalitza la reunió a les 17:25h del dimarts 21 de
febrer del 2023.


